
JAARVERSLAG	2022	HARRY	VAN	KUYK	STICHTING	
	

Vriendendag		

Na	de	intensieve	periode	in	het	kader	van	de	overzichtstentoonstelling	en	
verkooptentoonstelling,	is	ervoor	gekozen	in	het	jaar	2022	geen	vriendendag	te	organiseren.		

Bestuur		

In	2022	kregen	we	bericht	van	het	overlijden	van	Ingrid	Speklé,	medeoprichter	van	de	Harry	van	
Kuyk	Stichting.	Zij	studeerde	op	latere	leeftijd	kunstgeschiedenis	in	Nijmegen.	Zij	combineerde	
haar	bezoeken	regelmatig	met	een	bezoek	aan	Harry	in	zijn	atelier.	Zij	schreef	het	voorwoord	
van	EROGRAFICA.	Een	mooi	werk	dat	zij	in	bruikleen	had	van	de	Stichting	(catalogus	#	166)	is	
herlijst	door	Clemens	Coppens	en	aan	de	collectie	van	de	stichting	toegevoegd.	

Frits	Deys,	voormalig	bestuurder	van	de	HvK	Stichting	heeft	zijn	project:	‘Het	digitaliseren	van	
alle	nieuwsbrieven’	voltooid.	Frits	verzorgt	ook	de	grafische	vormgeving	van	de	nieuwsbrieven	
en	de	website.			

In	de	bestuursvergadering	van	december	hebben	we	afscheid	genomen	van	Resy	Croonenburg.	
Zij	heeft	het	secretariaat	vier	jaren	met	zorg	beheerd	en	overgedragen.	Dank	je	wel	Resy	voor	
het	werk	voor	de	HvK	Stichting.	In	het	voorjaar	van	2023	zal	haar	afscheid	worden	bekrachtigd	
met	een	rondleiding	langs	de	collectie	in	het	Provinciehuis	in	Arnhem,	waar	ook	Harry	zijn	werk	
vertegenwoordigd	is,	waarna	een	lunch	met	het	bestuur.		

Het	legaat	van	Hans	Mojet,	waarin	vele	werken	van	Harry	van	Kuyk	zijn	vertegenwoordigd	en	
waarvan	zijn	echtgenote	bij	leven	het	vruchtgebruik	blijft	houden,	is	in	dank	aanvaard	door	het	
bestuur.		

Janneke	Maiburg	en	Marie-Antoinette	Minis	en	hebben	een	lezing	bijgewoond	van	Miriam	
Windhausen	in	Arnhem	bij	collectie	de	Groen,	gevestigd	in	een	oud	bankgebouw	in	de	
Weverstraat	40	in	Arnhem.	Miriam	is	kunsthistorica	en	voormalig	hoofd	collecties	van	onder	
meer	Museum	Arnhem.	Zij	stelt	nu	haar	expertise	ter	beschikking	om	te	helpen	met	het	
verzorgen	en	bewaren	van	kunstenaarsnalatenschappen.	Daarna	heeft	het	bestuur	van	de	HvK	
Stichting	Miriam	uitgenodigd	om	met	ons	mee	te	denken	over	het	archiveren	en	beheren	van	de	
collectie.		Door	deze	activiteiten	zijn	we	tot	het	besef	gekomen	dat	we	de	zaken	heel	goed	voor	
elkaar	hebben.	Rest	ons	nog	twee	administratieve	archieven	te	bundelen:	dat	van	Kees	(van	
Katwijk)	en	Joost	(de	Wal).	Daarnaast	zijn	we	op	zoek	naar	archiefruimte	voor	het	fysieke	werk	
dat	de	HvK	Stichting	in	zijn	bezit	heeft.	Officiële	archiefruimten	lijken	nu	te	kostbaar.	Alle	tips	
van	de	vrienden	van	de	Stichting	zijn	welkom.		

Het	bestuur	kwam	dit	jaar	drie	keer	bij	elkaar:	22	maart	in	de	vergaderruimte	van	Kasteel	de	
Wijchert	te	Berg	en	Dal	om	het	grote	wandreliëf	uit	1975	op	zijn	nieuwe	plek	te	bewonderen.	
Verder	op	29	september	en	8	december	2022.	

Nieuwsbrieven		

Dit	jaar	verschenen	twee	nieuwsbrieven.	Het	is	voor	Joost	steeds	interessant	om	het	archief	in	te	
duiken	en	ontdekkingen	met	ons,	‘vrienden	van	de	stichting’,	te	delen.	Allemaal	documentatie	
die	niet	in	het	boek	is	verschenen.	In	juli	werden	opgenomen:	een	terugblik	op	de	
tentoonstelling	bij	Stijl	in	Eefde.	Uit	het	archief	een	interview	met	Harry	door	Koos	Tuitjer,	een	
verdwaalde	ansichtkaart	van	Harry	uit	Afrika,	bericht	over	de	bruikleen	van	het	wandreliëf,	en	
de	melding	van	een	korte	biografie	over	Harry,	geschreven	door	Joost	de	Wal	voor	het	jaarboek	
van	Numaga	(Historische	Vereniging	Nijmegen).		



De	nieuwsbrief	van	december	besteedde	aandacht	aan	het	Muyinda	Ensemble	uit	Oeganda,	dat	
in	1989	een	maand	in	Oortjeshekken	in	Ooij	verbleef	en	in	de	Benelux	optrad.	In	de	Gelderlander	
verscheen	daarover	een	artikel	van	Hans	Peeters,	waarin	Harry,	als	keukenprins	voor	het	
ensemble,	wordt	geïnterviewd.	Uit	het	archief	een	briefwisseling	met	Bella	Fishko	van	Forum	
Gallery	uit	New	York,	waar	Harry	verkooptentoonstellingen	heeft	gehad.	Voorts	werd	er	een	
kleine	contributieverhoging	aangekondigd.						

Marie-Antoinette	Minis,	24	maart	2023,	waarnemend	secretaris.		


